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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § (2) bekezdése alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak

„Ritkábbá vált-e a mezőgazdasági termékek ellenértékének késedelmes kifizetése?"
címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter úrtól, azért tőle, mert e tárgykörben a
kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter úr!

Évek óta súlyos gond a mezőgazdasági termékek (pl . sertés, szőlő, gyümölcs) árának
késedelmes, akár 3-6 hónapra is elhúzódó kifizetése . Ezt felismerve - programunknak
megfelelően - úgy módosítottuk az agrárpiaci rendtartást, hogy a "fizetési határidő az árú
átvételétől számított 30 napot nem haladhatja meg" (2003 . évi XVI.ty. 29 . §) .

Első kérdésem: hatályos-e még ez az előírás?
Azért kérdezem, mert ismeretem szerint az Alkotmánybíróságnál ezt megtámadták,
másrészt az itt hivatkozott 1997 . évi CILI. tv. - amely a kivételeket sorolta fel - uniós
előírásokra tekintettel hatályon kívül lett helyezve .

Amennyiben hatályos, készített-e a tárca felmérést ezen előírás alkalmazásáról és az
milyen eredményre vezetett?

Sajnos saját tapasztalataim borzasztóan kedvezőtlenek . Piaci problémák esetén a
késedelmes kifizetés ma is dívik . Például a szőlő kifizetését 2005 . márciusára ígérik . A
gazdák kénytelenek ezt tudomásul venni, a Hivatalhoz írásban fordulni azért sem
mernek, mert akkor kizárnák őket a további felvásárlásból .
Lehet-e rajtuk segíteni? Végez-e a hivatal ellenőrzéseket konkrét bejelentések nélkül?

Tisztelettel várom válaszát és intézkedését e nagyon font ger tönkkel kapcsolatban!
a

Farkas mre
országgyűlési képviselő
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